
 

 

 

Rondvraag raadsvergadering 25 juni 2019 

 

Vraag 1: 

D66 : Eikenprocessierups 

Van verschillende kanten krijgen wij berichten over de aanwezigheid van eikenprocessierupsen in 

onze gemeente. Eikenprocessierupsen laten hun haartjes los en deze kunnen overlast aan huis en 

luchtwegen veroorzaken. Wij hebben ook gelezen dat eikenprocessierupsverwijder-bedrijven het 

werk niet aan kunnen. Ook weten wij dat de gemeente inzet heeft gepleegd om overlast van de 

eikenprocessierups te voorkomen. Hierover hebben wij een aantal vragen: 

a. Heeft u te maken met te weinig capaciteit van de bedrijven die de nesten van 

eikenprocessierupsen verwijderen? Zo ja, wat gaat u daar aan doen? 

b. Zijn de plekken van de nesten allemaal bekend?  

c. Indien er een capaciteitsprobleem is, heeft u dan een prioritering in de aanpak, 

bijvoorbeeld eerst langs fietspaden waar dagelijks veel scholieren en anderen mensen 

fietsen? 

d. En wilt u ons daarover informeren? 

 

Vraag 2: 
VVD : Kinderboerderij Rheden 
 
Uit de media vernemen wij dat er problemen zijn bij het particuliere initiatief van de  
kinderboerderij Rheden. Naar aanleiding daarvan hebben wij een aantal informatieve vragen. 
 

a. Kunt U ons informeren over de stand van zaken? 
b. Wat is de betrokkenheid van de gemeente in de afgelopen jaren? 
c. Wat is Uw visie op de toekomst, gegeven de recente ontwikkelingen voor de 

kinderboerderij in Rheden. 

 
 
Vraag 3: 

PvdA: Kinderboerderij Rheden 
 
Aanleiding: Aankondiging sluiting kinderboerderij, de Gelderlander, 21 juni 2019 

Op het Schaapscheerdersfeest las ik de aankondiging van de sluiting al.  In de Gelderlander van 21 
juni ook bericht over de sluiting. De kinderboerderij de Dierenweide is een mooie voorziening in het 
dorp Rheden. Nu lezen we dat de gemeente Rheden weinig medewerking heeft verleend aan de 
noodzakelijke ontwikkeling van de kinderboerderij. 

a. Wat is de volgens de gemeente Rheden de reden van het sluiten van deze voorziening? 
b. Het beeld dat nu ontstaat is dat de gemeente Rheden er alles aan heeft gedaan om sluiting 

in de hand te werken. Dit gebied hoort bij het plangebied van ‘de Zuidflank Rheden’. Hoe is 
de communicatie over de planning van de zuidflank Rheden ingezet met de 

kinderboerderij? 

c. Herkent de gemeente Rheden zich in het negatieve beeld dat geschetst wordt? 
d. Nog belangrijker: wat gaat er met de dieren van de kinderboerderij gebeuren? In hoeverre 

is de gemeente betrokken bij herplaatsing van alle dieren en onder wiens 
verantwoordelijkheid gaat dat gebeuren? 

 

 

 


